



5D3N JEJU ISLAND EXPERIENCE

DAY 1: Depart KUL

DAY 2: ARRIVAL – JEJU ISLAND

(DINNER)

- ✓ Upon arrival JEJU ISLAND, meet & greet by our friendly tour guide. 抵達韓國濟州機場
- ✓ **Visit YONGDUAM ROCK (DRAGON HEAD ROCK)** Situated to the north of Jeju City, Yongduam was created by strong winds and waves over thousands of years. However, there are plenty of other stories of how it came to be. One legend has it that a dragon stealing precious jade from Mt. Halla was shot down by an arrow from the mountain deity.
龙头岩位于济州市北部海边的龙头岩，是200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石，高10米，长30米，看上去象是在龙宫生活的龙欲飞上天时突然化作石头一般。正是由于岩石一端颇似龙头，故得名龙头岩。这里也有个传说，讲一条龙想升天，但最终未能如愿，所以岩石只剩下了龙身体的部分，而龙头在台风时被雷电击落了。从龙头岩向东约200米有一处龙池，据说是龙嬉游之地，因而得名龙池。池水清澈见底。
- ✓ **MYSTERIOUS ROAD**
The Jeju Mysterious Road, also known as Dokkaebi Road, lies on a hill at the foot of a mountain and connects two major highways on Jeju Island. It has earned its name, as objects and liquid appear to roll and flow up the hill instead of down when, in fact, such image of gravity defiance is an optical illusion rendered by the seemingly high surroundings.
神奇之路是一段斜坡路，放在路面上的空瓶会沿着上坡滑动，拉开手闸的汽车也会自动沿上坡行进，这其实是种视觉错。斜坡因周围的丘陵和树木等环境，在视觉上给人一种上坡的感觉，被称为“违反地心引力的神奇奥秘”。
- ✓ **Iho Tewoo Horse Lighthouse**
Fans of lighthouses will love visiting this one shaped like a red horse. Iho Hang visually dominates the west breakwater leading into Iho Harbor. This unique, 39 foot beacon – along with an identical white horse deungdae (Korean for lighthouse) on the opposite side – is located on Iho Tewoo Beach. This 500 foot stretch of sand along the Korea Strait is a popular spot for the locals to swim, sun and fish during the summer when the temperature averages in the 80s° F.
灯塔迷会喜欢参观形状像红马的灯塔。从视觉上看，Iho Hang 主导了通往 Iho Harbor 的西防波堤。这个独特的39英尺信标-位于对面的 Iho Tewoo 海滩上，以及对面的一匹相同的白马 deungdae（朝鲜语为灯塔）。沿着朝鲜海峡绵延500英尺的沙滩是当地人在夏季平均温度80°F 时游泳，晒太阳和钓鱼的热门地点。

DAY 3: JEJU ISLAND – UDO ISLAND – JEJU ISLAND

(BREAKFAST/LUNCH/DINNER)

- ✓ **SEONGSAN ILCHULBONG** Seongsan Ilchulbong Peak rose from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 years ago. Located on the eastern end of Jeju Island, there is a huge crater at the top of Seongsan Ilchulbong Peak.

城山日出峰海拔182米，系10万年前海底火山爆发而形成，位于济州岛东端，是一块高耸的巨岩，其顶部有巨大的火山口。火山口直径600米，深90米，面积达8万多坪。99块尖石围绕在火山口周围，如同一顶巨大的皇冠。东南面及北面是悬崖，只有西北面是草坪山脊，与城山村相连。由于山脊上铺了草坪，既可散步,也可骑马。

- ✓ **SEONGEUP FOLK VILLAGE** Located at the foot of Halla Mountain on Jeju Island, Seongeup Folk Village is a small town that holds a vast amount of culture. Cultural properties in the folk village have been handed down from generation to generation and include treasures such as residential houses, Confucian shrines and schools, ancient government offices, stone statues, large millstones (pulled by horses or ox), fortress ruins, and stone monuments.

城邑民俗村位于表善里北侧8公里处的汉拿山山脚下。城邑里原本是济州道防卫三县统治时期旌义县的都城所在地，这里拥有大量古时民宅等建筑，有形遗产和无形遗产分布均匀，为保持古村落中的民俗景观，城邑民俗村被指定为民俗村庄，受到保护。这里主要游古宅、乡校、政府机关、石头老人像、水车、圣址、石碑等有形遗产和中山间地带特有的民谣、民俗游戏、乡土饮食、民间工艺、济州方言等无形遗产组成。游客可在此观赏到天然纪念物第161号银杏树和朴树，感受下这座拥有五百年历史的都城的魅力。

- ✓ **Seopjikoji** Seopjikoji is located at the end of the eastern shore of Jeju Island and boasts a fantastic scenery especially in April when yellow canola flowers are in full bloom. "Seopji" is the old name for the area, and "Koji" is Jeju dialect meaning a sudden bump on land. On top of the hill stands Hyeopja Beacon Fire Station, reaching 4 meters in height with a width and length of 9 meters. Seopjikoji was the filming site of "Gingko Bed," "The Uprising," "One Thousand and One Nights" and other Korean TV dramas. Nearby attractions include Jeju Folk Village and Udo Island.

Seopjikoji 位于济州岛东海岸的尽头，拥有奇妙的风景，尤其是在四月黄色油菜花盛开的时候。“Seopji”是该地区的旧名称，“Koji”是济州方言，意为陆地上的突然颠簸。在山顶上站着 Hyeopja Beacon 消防局，高度达到4米，而宽度和长度均为9米。Seopjikoji 是“银杏床”，“起义”，“一千零一夜”和其他韩国电视剧的拍摄地。附近的景点包括济州民俗村和乌度岛。

- ✓ **Udo Island Half Day Trip (Include Ferry Ride + Huhaesukbyeok + Konmuele Coast + Biyangdo + Udo Port)**

DAY 4: JEJU ISLAND

(BREAKFAST/LUNCH)

- ✓ **Jeju Jocheon Swiss Village** The Jeju Jocheon Swiss Village in Jocheon-eup, Wasan-ri consists of four

areas and 66 households in total. The first floor of each household is a commercial area where you can eat, see, enjoy, play and lodge all at the same time. Also, there is Eco Land, Olle Trail Routes 18 and 19, Hamdeok Beach, and Miniland nearby.

Wasan-ri 的 Jocheon-eup 的 Jeju Jocheon 瑞士村共有四个地区，共有66户家庭。每个家庭的一楼是一个商业区，您可以在同一时间吃饭，看，享受，娱乐和住宿。此外，附近还有生态乐园，奥勒步道18号和19号路线，咸德海滩和米尼兰德。

✓ **TEDDY BEAR MUSEUM**

Teddy bears are no longer just a regular toy to children, but a best friend, if not part of the family. Teddy Bear Museum located in Jungmun Tourism Complex on Jeju Island, one of Korea's main tourist attractions, is a museum dedicated to teddy bears that opened in April 2001.

济州泰迪熊博物馆 几乎每个孩子都必备的玩具熊已不仅仅是一个玩具而已，它在孩子们的世界里更多的是扮演了一个家庭成员。位于韩国代表景点济州岛中文园区的泰迪熊博物馆于2001年4月开业以来深受家庭游客和恋人们的喜爱。内部展有各种泰迪熊玩偶的博物馆虽在英国、日本、美国等地已被大众所熟知，但在韩国却仍是一个令人向往，充满新奇的地方。

✓ **KIMBAP/KIMCHI DIY + HANBOK WEARING** KIMBAP/KIMCHI DIY + 韩国韩服体验

✓ **COSMETIC** 彩妆城

✓ **HUGANBAO SHOP OR RED PINE SHOP** 护肝宝店

✓ **TAPDONG SHOPPING STREET** 塔洞步行街

✓ **GINSENG** Korean ginseng is a plant, the root of which has been taken as a health food for over 2,000 years around the world.

DAY 5 : JEJU ISLAND DEPARTURE

(BREAKFAST)

- ✓ **JEJU DONGMUN TRADITIONAL MARKET** was established after the liberation in 1945. Due to a big fire that broke out in March 1954, the whole market and the nearby area was reduced to ashes.

The market then moved to its current location and kept the original name. As one of the most popular traditional markets in Jeju, Dongmun has served countless customers, selling diverse items at inexpensive prices.

东门海鲜市场是在1945年解放后成立的。由于1954年3月发生大火，整个市场和附近地区都化为灰烬。市场然后移动到它的当前位置并且保留原始的名字。作为济州最受欢迎的传统市场之一，东门服务无数客户,以低廉的价格出售各种物品。

- ✓ **LOCAL PRODUCT SHOP 土产店**
- ✓ **JEJU AIRPORT – KUALA LUMPUR 济州机场 - 吉隆坡**

PACKAGE INCLUSIONS

- Korea Return Airport Transfer on Private basis
- Sightseeing as per the itinerary on Private basis
- 3 Nights Accommodation
- 03 Breakfast / 02 Lunch / 02 Dinner
- Entrance fee to the mentioned sightseeing places

PACKAGE EXCLUSIONS

- All personal expenses; portorage, bar & laundry
- High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable]
- (Hotels subject to availability at time of booking)
- Travel Insurance

Email : info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603- 9074 8699

Fax : +603- 9074 8599

WhatsApp : +6016-222 4621

Website : www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1
No. 3 Jalan Bangsar
Kuala Lumpur 59200

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn,
43200 Cheras Selangor, Malaysia.